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Referat studierådsmøde SEOP d. 18/5 2022 
 

Tilstede: 

Hold 19-1: Bettina (i stedet for Lisbeth), Hold 19-3: Yasmin, Hold 20-1: Elena, Hold 

20-2: Ann Irene, Hold 21-1: Elise, Hold 21-3: Eva Maria, Hold 22-1: Heeli, Hold 22-2: 

Henriette 

Afbud: Hold 19-2: Karen , Hold 21-2: Anders  

 

Dagsorden: 

1. Valg af referent 

a. Henriette 

2. Information fra ledelsen 

a. Pr. 1.1.2023 udvider SEOP og får hele 2. sal her i bygningen. Der udvides 
med stort undervisningslokale, ekstra terapirum og to ekstra toiletter. 

 

b. Pt går seks hold til eksamen herinde 
 

c. Der var har været afholdt holdlærer-dage på Samsø… studieordninger 
etc. er set igennem. Og den kommende niveauvurdering (til master-
niveau) har været gennemdiskuteret.  

 

d. På skolens opslagstavle hænger der opslag om frivilligt arbejde + 
diverse andre meddelelser… kig løbende 

 

i. Vedr. filmoptagelser – der findes stativer man kan låne oven på 

stålskabet ved Emilies praksis 

 

3. Tilbagemeldinger og spørgsmål fra holdene ved studierådsrepræsentanter 

BETTINA – hold 19-1: 

• Holdet efterspørger info ift deres hold vedr. master-niveau… 
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• Holdet ønsker at hæve prisen for træningsklienter, idet de har udgifter til at leje lokaler ude i byen. 
Vil det være muligt at hæve prisen for trænings-terapi (pt. 250 kr.) uden at det påvirker 
supervisionsterapiprisen?  Sagen vil blive diskuteret til holdlærermødet næste gang 
 

• Modulerne på semesterplanen ønskes helt opdateret (ift datoer) 
 

• Holdet efterspørger mulighed for at leje terapilokaler på SEOP i ydertidspunkterne i en periode 
efter endt uddannelse. Emilie siger: ja, der vil være den mulighed.  

 

YASMIN – hold 19-3:  

• kropsøvelser efterspørges – ift at loosene op og udvide komfortzone 

• ønsker grundigere introduktion til overbygningen 

• tydeliggørelse af hvert af de 4 års fokus ift eksamen (fx det personlige på 1. år… det 
fænomenologiske på 2. år, det teoretiske på 3. år etc.) 

 

ELENA – hold 20-1: 

• udbud af træningsgrupper ønskes varslet i bedre tid 

• kan man få udleveret eksamensopgaverne om fredagen i stedet for om mandagen, så man har to 
weekender? Undersøges nærmere…  

• muligt at få lidt intro til hvordan man får terapirum til at have træningsklienter? Emilie: 
terapilokaler på skolen kan bookes fra kl. 8-10 OG fra kl. 17-22 OG hele torsdagen… der ønskes et 
zoom-møde m holdlærer eller m Emilie, hvor der gives info om træningsklienter og lokaler 

• HUSK at det er vigtigt at afbooke lokaler, hvis man alligevel ikke skal bruge dem  

• Er det muligt at optage zoom-mødet næste onsdag, så man kan høre det efterfølgende, hvis man 
skulle være forhindret? Det bliver undersøgt… 

 

ANN IRENE – hold 20-2: 

• Ønske om bedre brødkniv og et skærebræt – Emilie sørger for at indkøbe disse ting 

• Ønske om sprit på toilettet – Emilie siger, at det godt kan indføres igen 
 

ELISE – hold 21-1: 

• Mulighed for gruppeterapi-forløb (udover den individuelle terapi) på tværs af årgangene på frivillig 
basis? 

• Opfordring til alle studerende: De Studerendes Råd i Dansk Psykoterapi-forening – fx hvad er 
fremtiden for psykoterapeuter… alle studerende kan henvende sig… man kan henvende sig til 
formanden Daniel… foreningen er et bindeled mellem studerende og foreningen – man kan godt 
deltage, selvom man ikke er medlem af psykoterapeutforeningen.  

• Vi mangler lidt klarhed om holdlærerens rolle… lidt mere kontinuitet ønskes – holdet kan måske 
aftale et zoom-møde med holdlæreren… og holdet må henvende sig til holdlæreren om alt – 
holdlærerfunktionen er som en gammeldags klasselærer 
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EVA MARIA – hold 21-3 

• Overlevering fra den ene modullærer til den næste, hvis der skulle være sket noget særligt på 
holdet. Emilie: her på skolen taler vi til hinanden og ikke om hinanden… så normalt laves der ikke 
nogen info fra læreren til den næste… kun hvis der er tale om sygdom 

• Ønske om taburetter til tekrus i undervisningslokalet. SEOP opfordrer til, at der ikke spises i 
undervisningslokalet 

 

HEELI – hold 22-1: 

• Ingen input fra holdet 
 

HENRIETTE – hold 22-1: 

• Efterspørgsel om hvordan de andre hold kommunikerer internt… De andre hold har gode erfaringer 
med  WhatsApp/Messenger-gruppe eller appen Slack, hvor man kommunikationen opdelt i emner, 
der gør det nemt at finde 
 

4. Ønsker og ideer til forbedring af uddannelsen 

5. Evt.  

a. Der er ønske om en sommerfest 

b. Næste studierådsmøde er d. 17. november 2022.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


